
 
 

 
 

 
 

 

Dátum konania: 1. 12. 2022 o 10.00 hod. 

Miesto konania: zasadacia miestnosť Z.03, Námestie J. Herdu 2, Trnava 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny  

Ospravedlnení: doc. PhDr. Ján Višňovský, PhD., Dr.h.c. prof. Dr. Ing. Elena Horská, prof. 
PhDr. Ľudovít Hajduk, PhD., prof. PhDr. Danuša Serafínová, CSc., prof. EU 
dr. hab. Zbigniew Widera, doc. JUDr. Marek Švec, PhD., LL.M. 

Program: 
1. Otvorenie VR a schválenie programu. 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho rokovania VR FMK. 
3. Vedecko-výskumná činnosť. 
4. Systém kavlity na UCM a FMK. 
5. Doktorandské štúdium. 
6. Výchovno-vzdelávacia činnosť. 
7. Rôzne. 
8. Záver. 

 
1. Otvorenie a schválenie programu. 

 
Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka Vedeckej rady FMK UCM v Trnave, doc. PhDr. 
Ľudmila Čábyová, PhD., ktorá v úvode privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že vedecká 
rada je pri počte členov 21 členov uznášania schopná.  
Následne predstavila prítomným program zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 
Materiály na rokovanie dostali členovia Vedeckej rady s dostatočným časovým predstihom pred 
jej zasadnutím. 
 
Predsedníčka VR doc. PhDr. Ľudmila Čábyová, PhD. z dôvodu ukončenia funkčného obdobia 
vedeckej rady odovzdala jej členom ďakovné dekréty. 
 

2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho rokovania VR FMK. 
 
S kontrolou uznesení z ostatnej VR FMK UCM v Trnave oboznámil prítomných prodekan pre 
vedecko-výskumnú činnosť  a zahraničné vzťahy prof. PhDr. Slavomír Gálik, PhD.  
 
Členovia VR zobrali prednesené informácie na vedomie. 



 
 

 
 

 
 

3. Vedecko-výskumná činnosť. 
 
Prof. PhDr. Slavomír Gálik, PhD. prezentoval prítomným priebežnú Správu o vedecko-
výskumnej činnosti za rok 2022. Členom vedeckej rady v závere zhrnul pozitívne výsledky 
vedecko-výskumnej činnosti za posledné štyri roky, medzi ktoré patria najmä: 

- Rast h-indexu 4 domácich indexovaných časopisov - napríklad časopis Communication 
h-index 15. Cieľom zostáva, aby sa CT vo WoS dostalo medzi impaktované časopisy a v 
Scopuse, aby sa udržalo aspoň na úrovni Q2. Ďalším cieľom je indexácia časopisu Acta 
Ludologica do WoS. 

- Získanie prestížnych medzinárodných projektov - Horizon 2020, CEDMO. Získanie 
domáceho projektu APVV a navýšenie počtu projektov VEGA a KEGA. 

- Rozšírenie publikačnej činnosti na zahraničné indexované časopisy (CEJC, EJTS, ME,...) 
a renomované vydavateľstvá ako je Peter Lang a Wolters Kluwer. Aktuálne sú na 
posudzovaní 2 články v  prestížnom časopise Media and Communication z odboru 
mediálne a komunikačné štúdiá. 
 

 Návrh 1: Aklamačné hlasovanie za schválenie priebežnej Správy o vedecko-výskumnej činnosti 
za rok 2022. 
Za:    21 
Proti:    0 
Zdržal sa/nehlasoval: 0/0 
 
Uznesenie č. 1: Vedecká rada FMK UCM v Trnave schvaľuje predkladanú priebežnú Správu 
o vedecko-výskumnej činnosti za rok 2022. 
 

4. Systém kavlity na UCM a FMK. 
 
V rámci daného bodu prodekanka Mgr. Dáša Franić, PhD. odprezentovala priebežnú správu 
o kvalite na FMK za rok 2022. Členov VR informovala o prvom periodickom hodnotení 
študijných programov na fakulte a tiež na celej univerzite. FMK zosúladila počas tohto obdobia 
27 študijných programov v jednotlivých stupňoch a formách štúdia. K 1.11.2022 sme predložili 
všetky študijné programy externého štúdia na úpravu a zmenu aktualizácie dĺžky štúdia (z 5 
rokov na 4 roky). Prodekanka taktiež predstavila nastavenie vnútorného systému kvality, ktorý 
pozostáva z procesov a ukazovateľov na meranie vzdelávania, tvorivej činnosti, hodnotenia 
študijných programov a iných aktivít. Ďalej informovala, že v rámci kvality napredujeme najmä 
v štyroch oblastiach a to: 

- Vzdelávanie/študenti (zjednotenie komunikčných kanalóv, založenie kariérneho centra, 
dostupná literatúra, organizácia podujatí a prednášok, priestorové vybavenie). 

- Pedagóg/doktorand (kvalifikačné štandardy, kritériá na funkčné miesta, vzdelávanie 
pedagógov a školenia, debyrokratizácia). 

- Tvorivá činnosť (posilnenie medzinárodnej spolupráce, partnerstvá, sledovanie 
indikátorov tvorivej činnosti). 

- Zdroje, zabezpečenie (revitalizácia priestorov, aktualizácia knižných titulov, podpora 
študentov). 



 
 

 
 

 
 
 
Návrh 2: Aklamačné hlasovanie za schválenie priebežnej Správy o kvalite za rok 2022. 
Za:    21 
Proti:    0 
Zdržal sa/nehlasoval: 0/0 
 
Uznesenie č. 2: Členovia VR schvaľujú aklamačným hlasovaním priebežnú Správu o kvalite 
za rok 2022. 
 

5. Doktorandské štúdium. 
 
Doktorandské štúdium na fakulte a predkladanú správu predstavila prodekanka Mgr. Dáša 
Franić, PhD. V rámci svojej prezentácie poskytla informácie o počte doktorandov študujúcich 
na fakulte, počte ukončených doktorandov, informácie o prijímacom konaní, štátnej dizertačnej 
skúške, pedagogickej a vedeckej činnosti doktorandov. Predstavila tiež systém na hodnotenie 
kvality tvorivej činnosti doktorandov vrámci plnenia jednotlivých nastavených indikátorov 
(napr. účasť v grante, aktívne vystúpenia na konferencii, publikačná činnosť, mobility,...). 
 
Návrh 3: Aklamačné hlasovanie za schválenie priebežnej Správy o doktorandskom štúdiu za rok 
2022. 
Za:    21 
Proti:    0 
Zdržal sa/nehlasoval: 0/0 
 
Uznesenie č. 3: Členovia VR schvaľujú aklamačným hlasovaním priebežnú Správu 
o doktorandskom štúúdiu za rok 2022. 
 

6. Výchovno-vzdelávacia činnosť. 
 
V rámci Správy o výchovno-vzdelávacom procese predstavila prodekanka Mgr. Juliána 
Mináriková, PhD. informácie o vzdelávacom procese a jednotlivé ukazovatele: 

- počet ponúkaných študijných programov, 
- informácie o prijímacom konaní, priebehu štúdia a ukončení štúdia, 
- ukazovateľ orientovaný na študenta, 
- ukazovateľ orientovaný na pedagóga/učiteľa, 
- výstupy zo vzdelávania. 

 
Návrh s: Aklamačné hlasovanie za schválenie Správy o vzdelávacej činnosti za akademický rok 
rok 2021/2022. 
Za:    21 
Proti:    0 
Zdržal sa/nehlasoval: 0/0 
 



 
 

 
 

 
Uznesenie č. 3: Členovia VR schvaľujú aklamačným 
hlasovaním Správu o vzdelávacej činnosti za akademický rok za rok 2021/2022. 
 

7. Rôzne. 
 
V diskusii vystúpil prof. Mistrík, ktorý ako bývalý kolega a pracovník FMK vyzdvihol činnosť 
fakulty v rámci jej progresu posledných štyroch rokov a tiež v rámci hodnotenia vnútorného 
systému kvality. 
 

8. Záver. 
 
Predsedníčka VR FMK UCM v Trnave doc. PhDr. Ľudmila Čábyová, PhD. poďakovala prítomným 
členom za aktívnu účasť a ukončila riadne zasadnutie Vedeckej rady. 
 
 
 
 
Trnava 6. 12. 2022 
Zapísala: Mgr. Andrea Tománková, PhD. 
 
 
 
 
Zápisnicu schválila:  
 
doc. PhDr. Ľudmila Čábyová, PhD. 
dekanka FMK UCM v Trnave  
predsedníčka VR FMK UCM v Trnave 
 


